
Konferencja ws. kina ŁDK
W dniu dzisiejszym, tj.  04.02.2020 roku odbyła się konferencja prasowa z udziałem Marszałka
województwa  łódzkiego  Grzegorza  Schreibera,  prezesa  Wytwórni  Filmów  Oświatowych  Rafała
Jóźwiaka oraz dyrektora ŁDK Waldemara Drozda. 

Tematem konferencji była przyszłość małej sali kinowej Łódzkiego Domu Kultury, współpraca ŁDK z
Wytwórnią Filmów Oświatowych przy budowaniu programu kina oraz zaplanowana cyfryzacja i
modernizacja przestrzeni. 
 


